

# Referat: Hjørring Nordre og Søndre Provstiudvalg

## Hjørring Søndre Provsti

Provstiudvalgsmøde den 03.04.2017

Mødested: Hjørring Sognegård, Torvet 4, 9800 Hjørring

Deltagere: Gert Frederiksen, Mogens Sørensen, Henrik Lund, Thomas Reinholdt Rasmussen, Jens Peter Madsen, Winnie Nørholm Rischel, Lisbeth Waaentz & referent: Henriette Bjerre  
Afbud: Per Harfeld

Mødets start: 8.30

Mødet slut: 9.30

### Hjørring Søndre Provsti, behandlingspunkter:

1	<b>Tegninger og skrivelse omkring kloak for Tårs Kirke</b> <i>Sag: Kloakering, Tårs Kirke (1566) - Tårs Sogn</i> Tegninger og skrivelse omkring kloak for Tårs Kirke 27.03.17: Kirkegårdsleder Martin Sonne fremsender til PU tegninger og beskrivelse fra Multivikaren i forbindelse med kloakering ved Tårs.	Provstiudvalget videregiver til Stiftet med henblik på udtalelse fra kirkegårds-konsulent.
kirke		
2	<b>Ansøgning om 5% midler</b> <i>Sag: Ansøgning om 5% midler - plankeværk (1575) - Løkken-Furreby Sogn</i> Ansøgning om 5% midler 28.03.17: Formand for Løkken-Furreby Sognes menighedsråd Britta Drivsholm fremsender til PU ansøgning om 5% midler (kr. 20.000 + moms) til nyt plankeværk omkring præstegården.	Godkendt
3	<b>Fagdag juni 2017</b> <i>Sag: Ansøgning til PU - Fagdag for præster 2017 (1574)</i> Fagdag juni 2017 27.03.17: Provst Thomas Reinholdt Rasmussen fremsender til PU ansøgning om kr. 8.000 til afholdelse af fagdag for præsterne.	Godkendt
4	<b>Principansøgning - våbenhus</b> <i>Sag: Principansøgning Harritslev - vedr. våbenhus (1573) - Harritslev Sogn</i> Principansøgning - våbenhus 27.03.17: Harritslev Menighedsråd fremsender til PU principansøgning vedr. nedrivning af	Provstiudvalget videregiver til Stiftet med henblik på udtalelse fra den Kgl. Bygningsinspektør.

	våbenhus.	
<b>5</b>	<b>Projekt Folkekirkens Familiestøtte</b> <i>Sag: Folkekirkens Familiestøtte (1287)</i> Projekt Folkekirkens Familiestøtte 29.03.17: Det skal besluttes på provstiudvalgsmødet, om man ønsker at støtte op om projektet.	Provstiudvalget afviser ikke men udsætter beslutningen, til der er større tilslutning fra menighedsrådene.
<b>6</b>	<b>Tillæg til aftale om afregning af el, varme og vand</b> <i>Sag: Hornemann, Sidsel Mandal (1142) - Bistrup Sogn</i> Tillæg til aftale om afregning af el, varme og vand 17.03.17: Bistrup Menighedsråd fremsender ny aftale vedr. afregning af el, varme og vand.	Godkendt

### Hjørring Søndre Provsti, orienteringspunkter:

<b>7</b>	<b>Børglum Præstegaard - gasfyr</b> <i>Sag: Børglum Præstegaards fremtid (1390) - Børglum Sogn</i> Børglum Præstegaard - gasfyr 24.03.17: Børglum Menighedsråd fremsender til orientering information om installation af nyt gasfyr efter salg af præstegaarden.	Til orientering
<b>8</b>	<b>Kirkegårds konsulentens udtalelse vedr. udviklingsplan</b> <i>Sag: Udviklingsplan for Rakkeby Kirkegård (1552) - Rakkeby Sogn</i> Kirkegårds konsulentens udtalelse vedr. udviklingsplan 25.03.17: Aalborg Stift fremsender til PU udtalelse fra kirkegårds konsulent Mogens B. Andersen i forbindelse med udviklingsplan for Rakkeby kirkegård.	Til orientering. Menighedsrådet bør forholde sig til kirkegårds konsulentens udtalelse.
<b>9</b>	<b>Referat fra repræsentantskabsmødet 27.02.17</b> <i>Sag: Folkekirkens Familiestøtte (1287)</i> Referat fra repræsentantskabsmødet 27.02.17 24.03.17: Mogens Sørensen fremsender referat fra repræsentantskabsmødet i Center for Folkekirkens Familiestøtte. Tilbage melding Sct. Olai vedr. projekt Folkekirkens Familiestøtte 26.03.17: Sct. Olai har meddelt, at de ikke ønsker at støtte op om projektet.	Til orientering

--	--	--

**Referatet godkendt den**

\_\_\_\_\_  
*Thomas R. Rasmussen*

\_\_\_\_\_  
*Winnie Nørholm Rischel*

\_\_\_\_\_  
*Gert Nørgaard Frederiksen*

\_\_\_\_\_  
*Jens Peter Madsen*

\_\_\_\_\_  
*Per Harfeld*

\_\_\_\_\_  
*Lisbeth Waaentz*

\_\_\_\_\_  
*Mogens Sørensen*

\_\_\_\_\_  
*Henrik Lund*